
Bestyrelsens beretning for året 2022 

 

 

Vi vil gerne starte med at holde 1 minuts stilhed for vores formand Jan Kock Pedersen, som er afgået ved 

døden den 7/2-23 efter måneders sygdom. 

Ære været hans minde: - 1 minuts stilhed. 

Jan har været med i bestyrelsen først som suppleant fra den 23/3-1994. Han blev den 9/3-2010 indvalgt i 

bestyrelsen som afløser for Ejner Jørgensen, og fra den 23/5-2016 har Jan været formand for Kildebrønde 

Vandværk. 

 

• Da det ikke lykkedes os at få valgt nogen suppleanter eller det sidste faste medlem til 

generalforsamlingen sidste år, så satte bestyrelsen kræfterne ind på at få dækket den faste post, 

hvilket lukkedes i juni måned, hvor Johni indtrådte i bestyrelsen. Vi har ikke brugt tid på at finde 

nogen suppleanter, så derfor er vi kun 4 i bestyrelsen til at underskrive regnskabet. 

• Vi er 174 medlemmer af vandværket 

• Vi har i 2022 oppumpet 17.083 m3 (hvilket er 1.010 m3 mindre end året før), man kan godt mærke 

at der har været sparet på vandet i 2022. 

• Vi har fået foretaget de årlige vandprøver, hvor alle værdier overholder kravværdierne i 

Miljøministeriets bekendtgørelse, det der hedder Drikkevandsbekendtgørelsen. 

• Greve Kommune var på tilsyn i oktober, hvor alt blev godkendt. 

• Kommunen har dog et ønske om, at vores boring på boldbanen bliver løftet op af jorden, så den 

kommer til at være i et ”hus” i stedet for et hul i jorden. Det vil vi i bestyrelsen arbejde på at få 

ændret, måske allerede her i 2023, hvis vi kan få tid hos dem der skal udføre opgaven. 

• Vi har i 2023 udskiftet 1 af vores pumper, og alt kører som det skal. 

• Vi havde i sommer gennemgang af vores tank, ved hjælp af dykker – og her var også alt ok. 

• Vi deltager i Vandsamarbejdet som er et samarbejde af alle vandværkerne her i kommunen, samt 

Hofor, hvor vi har haft deltager med på alle møderne. 

• Vandrådet er for vandværkerne i Greve kommune, hvor vi også deltager. 

• Vi har i 2022 fået ny og opdateret el-tavle på vandværket. Dette medførte en kortere periode med 

vand fra Greve Vandværk. Dette blev bemærket, der var nogle der henvendte sig til bestyrelsen, 

fordi vandtrykket er lavere. Dette er fordi det generelle vandtryk er lavere hos Greve Vandværk. 

• Til slut vil jeg som vores tidligere formand altid sluttede beretningen af med, at minde om, at det er 

en god ide at se ned til vandmålerne engang i mellem. 

 


